
HONVÉD AURORA SPORTEGYESÜLET 

2022.05.18-án megtartott Küldöttközgyűlésének 

jegyzőkönyve 

 

Jelen vannak: 

- Szavazati joggal meghívottak: 27 fő 

- Tanácskozási joggal megjelent: 2 fő 

 

Szakosztálygyűlés helyszíne: 

 Budapesti Honvéd étterme (1134 Budapest, Dózsa György út 53.) 

 

A küldöttközgyűlést az egyesület ügyvezető elnöke, Marti György nyitja meg. 

A névjegyzék alapján megállapítja, hogy a küldöttközgyűlés határozatképes. A Honvéd 

Aurora SE 2021-ban a tagdíj fizetők száma 304 fő, ezért a delegálható küldöttek létszáma 30 

fő, melyből jelen van 27 fő. 

A Jelenléti ív 1. számú mellékletként csatolva a jegyzőkönyvhöz. 

Levezető elnöknek: Varga Lajos alelnököt javasolja. 

 Van-e más javaslat? Nincs. 

 Szavazás: 27 fő igen, 0 nem  és 0 tartózkodással elfogadta a Küldöttközgyűlés 

 

Jegyzőkönyvvezetőnek: Vismeg Katalin javasolja. 

 Van-e más javaslat? Nincs. 

 Szavazás: 27 fő igen, 0 nem  és 0 tartózkodással elfogadta a Küldöttközgyűlés 

 

Jegyzőkönyv hitelesítőnek: Sándor Miklóst és Szakkay Adriennt javasolja. 

 Van-e más javaslat? Nincs. 

 Szavazás: 27 fő igen, 0 nem  és 0 tartózkodással elfogadta a Küldöttközgyűlés 

 

Varga Lajos: 

Tisztelt Közgyűlés! 

Az egyesület vezetése nevében tisztelettel köszöntöm a megjelenteket. Az alábbi napirendi 

pontokat javasolta az elnökség tárgyalásra. 

 

Küldöttközgyűlés napirendi pontjai: 

1. 2021. évi szakmai beszámoló, és határozathozatal  

Előterjesztő: Farkas László elnök 

2. 2021. évi pénzügyi beszámoló, PK-742-es közhasznúsági jelentés, és határozathozatal  

Előterjesztő: Farkas László elnök 

3. Felügyelő Bizottsági jelentés, és határozathozatal  

Előterjesztő: Nagy László felügyelő bizottság elnöke 

4. 2022. évi tagdíj megállapítása  

Előterjesztő: Marti György elnök 

5. 2022. évi szakmai tervek, és arról történő döntés  

Előterjesztő: Farkas László elnök 

6. 2022. évi pénzügyi tervek, és arról történő döntés 

Előterjesztő: Farkas László elnök 

7. Egyebek 

Előterjesztő: Marti György elnök 

 



Tájékoztatom Önöket, hogy Honvéd Aurora Sportegyesület elnöksége 2021. április 7-én 

tárgyalta, elfogadta, és a közgyűlés elfogadására javasolta.  

Van-e más javaslat a napirendi pontokra, illetve javasol-e valaki témát az egyebek napirendi 

ponthoz. 

 Van-e más javaslat? Nincs. 

 Szavazás: 27 fő igen, 0 nem  és 0 tartózkodással elfogadta a Küldöttközgyűlés 

 

1. 2021. évi szakmai beszámoló, és határozathozatal 

Előadó: Farkas László elnök prezentációs előadással előterjesztette az egyesület 2021. évi 

szakmai beszámolót. 

 

A beszámolót követően kérdés, hozzászólás nem volt, ezért a szavazásra előterjesztett 

napirendet az alábbi szavazati aránnyal elfogadott a Küldöttközgyűlés: 

  

Szavazás: 27 fő igen, 0 nem  és 0 tartózkodással elfogadta a Küldöttközgyűlés 

 

A 2021. évi szakmai beszámoló 2. számú mellékletként csatolva a jegyzőkönyvhöz. 

 

2. 2021. évi pénzügyi beszámoló, PK-742-es közhasznúsági jelentés, és 

határozathozatal 

Előadó: Farkas László elnök  

Ismerteti anyagi az anyagot. 

 Kérdés, hozzászólás van? Nincs. 

 Szavazás:27 fő igen, 0 nem  és 0 tartózkodással elfogadta a Küldöttközgyűlés. 

 

A 2021. évi pénzügyi beszámoló 3. számú mellékletként csatolva a jegyzőkönyvhöz. 

A PK-742-es közhasznúsági jelentés 4. számú mellékletként csatolva a jegyzőkönyvhöz. 

 

3. Felügyelő Bizottsági jelentés, és határozathozatal 

Előadó: Nagy László felügyelő bizottság elnöke 

Ismerteti anyagi az anyagot 

 Kérdés, hozzászólás van? Nincs. 

 Szavazás: 27 fő igen, 0 nem  és 0 tartózkodással elfogadta a Küldöttközgyűlés 

 

A Felügyelő Bizottsági jelentés 5. számú mellékletként csatolva a jegyzőkönyvhöz. 

 

4. 2022. évi tagdíj megállapítása 

Előadó: Marti György elnök 

Ismerteti, hogy a motorcsónak szakosztálynál történt változás, hogy a pártoló tagok 

tagdíjainak összege megfeleljen a HASE alapszabálya szerinti kitétellel, miszerint a pártoló 

tagdíj az 50%-a a rendes tagdíjnak. Így a rendes tagdíj összege marad 12.000,- Ft, és ehhez a 

pártoló tagdíj összege 6.000,- Ft-ra változik az eddigi 7.000,- Ft-ról. A többi szakosztály nem 

jelzett változtatási igényt, így ott 2022-ben a 2021-es tagdíjak maradnak. 

 Kérdés, hozzászólás van? Nincs. 

 Szavazás: 27 fő igen, 0 nem  és 0 tartózkodással elfogadta a Küldöttközgyűlés 

 

5. 2022. évi szakmai tervek, és arról történő döntés  

Előadó: Farkas László elnök  

Ismerteti anyagi az anyagot 

 Kérdés, hozzászólás van? Nincs. 



 Szavazás: 27 fő igen, 0 nem  és 0 tartózkodással elfogadta a Küldöttközgyűlés 

 

A 2022. évi szakmai tervek 6. számú mellékletként csatolva a jegyzőkönyvhöz. 

 

6. 2022. évi pénzügyi tervek, és arról történő döntés 

Előadó: Farkas László elnök  

Ismerteti anyagi az anyagot 

 Kérdés, hozzászólás van? Nincs. 

 Szavazás: 26 fő igen, 0 nem  és 1 tartózkodással elfogadta a Küldöttközgyűlés 

 

A 2022. évi pénzügyi tervek 7. számú mellékletként csatolva a jegyzőkönyvhöz. 

 

7. Egyebek Előadó: Farkas László elnök  

Eddig nem érkezett egyebekbe javaslat. Farkas László elnök úr a HASE honlapjának kezelési 

hiányosságairól beszélt, melyet több rövid hozzászólást követően Marti György azzal zárt le, 

hogy a következő kibővített elnökségi ülés napirendjére felveszi, és ott tárgyalni fogja. 

 

Marti György más hozzászólás hiányában bezárta a közgyűlést és meghívta a jelen lévőket 

egy szerény állófogadásra! 

K.m.f. 

       

……………….……………  ……………….…………… 

Vismeg Katalin s.k.      Marti György s.k. 

      jegyzőkönyv vezető    ügyvezető elnök 

 

 

A jegyzőkönyvet hitelesítő tanuk: 

1. Név: Sándor Miklós s.k.   2. Név: Szakkay Adrienn s.k. 

 

 Cím: ……………………   Cím: …………………………… 

     

Szig. szám: ……………..   Szig. szám: ……………………. 

 

 

Aláírás: ………………………  Aláírás: ………………………… 

  


